
Acta Sessió ordinària del Ple de 28 d’abril de 2014 
 

Quan són les 09:30 hores del dilluns 28 d’abril de 2014, es reuneix al Saló 
d’Actes de la Casa Consistorial  per celebrar sessió ordinària en primera 
convocatòria el ple de l’ajuntament sota la presidència del Batle, Sr. 
Mateu Ferrà Bestard i  hi assisteixen els següents regidors:, el Sr. Joan 
Peralta Palmer , el Sr. Javier Belenguer Marquez i la Sra. Aina Torres 
Capó, per part de Proposta per les Illes Balears, el Sr. Gabriel-Joan Seguí 
Albertí per part d’Esquerra Republicana. i el Sr. Pere Joan Salleras i la Sra. 
Margalida Barceló Vives per part del Partit Popular. 
 
Es troba present la Secretaria de la Corporació, la Sra. Catalina Eva 
Alemany Covas que dóna fe de l’acte. 
 
El President declara oberta la sessió i passen a tractar-se els següents 
assumptes dins l’ordre del dia:  

 
PRIMERA PART: PART RESOLUTÒRIA 
 
1.- Lectura y aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió plenària 
anterior celebrada el dia 24 de març.  
 
S’aprova per unanimitat i sense cap esmena l’esborrany de l’acta de la 
sessió de data 24 de març de 2014, l’esborrany de la qual havia estat 
tramés juntament amb la convocatòria i l’ordre del dia d’aquest Ple.  
 
2.- Aprovació, si s’escau, del Pla de desenvolupament turístic de 
Banyalbufar 2014-2015. 
 
Prèvia lectura i exposició d’aquest punt de l’ordre del dia que efectua el 
president, i havent estat informat favorablement per la Comissió 
Informativa, el ple de l’ajuntament, pels vots a favor de Proposta per les 
Illes i el Partit Popular i els vot en contra d’Esquerra Republicana,  
 
ACORDA PER MAJORIA ABSOLUTA: 
 

D’acord amb l’article 8 de la Llei 8/2012, de 19 de juliol, de turisme de les 
Illes Balears s’ha elaborat el Pla de desenvolupament turístic de 
Banyalbufar pel 2014-2015 amb la col�laboració de l’Agència de turisme 
Balear que consta a l’expedient. 
 
En base a tot l’exposat, S’ACORDA: 
 



Primer.- Aprovar el Pla de desenvolupament turístic de Banyalbufar 2014-
2015. 
 
Segon.- Notificar-lo a l’Agència de turisme balear als efectes escaients. 
 
3.- Aprovació, si s’escau, de l’aplicació de la flexibilitat horària amb 
motiu de la conciliació de la vida laboral i familiar de la treballadora 
Begoña Caulés Mascaró. 
 

Prèvia lectura i exposició d’aquest punt de l’ordre del dia que efectua el 
president, i havent estat informat favorablement per la Comissió 
Informativa, el ple de l’ajuntament, per unanimitat, acorda: 
 
La treballadora Begoña Caulés Mascaró, sol�licita flexibil�litzar el seu 
horari de treball de manera que l’entrada es pugui produir entre les 
08.00 i les 10.00 del matí i la sortida entre les 15.00 i les 17.00 hores. 
 
La sol�licitud s’adapta a la normativa relativa a la conciliació de la vida 
laboral i familiar. 
 
Per tot això, S’ACORDA: 
 
Primer.- Aprovar la flexibil�lització horària de la treballadora Begoña 
Caulés Mascaró d’acord amb la seva sol�licitud 
 
Segon.- Notificar aquest acord a la interessada als efectes escaients. 
 
4.- Selecció, mitjançant sorteig, dels membres de la mesa per les 
eleccions europees del proper 25 de maig. 
  
Prèvia lectura i exposició d’aquest punt de l’ordre del dia que efectua el 
president, i havent estat informat favorablement per la Comissió 
Informativa, el ple de l’ajuntament, per unanimitat, acorda: 
 
Que havent procedit al sorteig mitjançant l’aplicació adient del 
programa Conoce, S’ACORDA: 
 
Primer.- Nomenar com a membres titulars i suplents per la mesa electoral 
que s’ha de constituir el proper dia 25 de maig per les eleccions 
europees les persones que consten a l’expedient. 
 



Segon.- Notificar aquest acord al Jutge de Pau i a la Junta Electoral als 
efectes escaients. 
 
Tercer.- Procedir a la citació dels seleccionats per tal que compareguin 
el proper 25 de maig als efectes de constituir la mesa esmentada. 
 
SEGONA PART.- CONTROL I FISCALITZACIÓ DE L’ACCIÓ DE GOVERN 
 
5.- Donar compte dels acords adoptats per la Junta de Govern de data 
24 de març de 2014. 
 

Els reunits es donen per assabentats. 
 

6.- Donar compte dels Decrets de Batllia des del 2014/8 de data 3 d’abril 
de 2014 fins al 2014/14 de data 10 d’abril de 2014. 
 
Els reunits es donen per assabentats. 
 
7.- Precs i preguntes. 
 
El Sr. Pere Joan Salleres pregunta si Costes ha dit alguna cosa referent a 
la reparació del talud de la platja. 
 
El Sr. Batle contesta que ell ha cridat a TRAGSA que l’ha remés a Costes 
on li han dit que aviat vindrien per veure com s’ha d’organitzar l’obra 
mirant de començar per un costat de manera que es molesti el menys 
possible. 
 
El Sr. Gabriel Joan Seguí diu que la direcció de Bany-al-bahar li ha fet 
arribar un document per demanar una subvenció entrat el 2013 a 
l’ajuntament del que no han rebut resposta. 
 
Es pren nota per comprovar-ho. 
 
També pregunta com està l’expedient de declaració d’interès general 
en es Cos i el Sr. Batle li explica que el primer que s’ha de fer es 
modificar les nostres NNSS que prohibeixen qualsevol ús en aquesta 
zona. 
 
Pregunta, així mateix, pel Camí Vell d’Estellencs i el Sr. Batle explica que 
des de l’ajuntament s’ha remés informació relativa a les propietats 
llindants per tal que puguin parlar amb els propietaris, també s’ha de fer 
un estudi topogràfic per posar una passarel�la en determinats trams. A 



més s’ha de deixar molt clar que aquest camí no es una alternativa al 
camí de Planícia. 
 
El Sr. Gabriel Joan Seguí continua preguntant sobre uns bancs que es 
varen instal�lar durant la campanya electoral al carrer Bellavista i sobre 
una barana que es va començar a pintar i no es va acabar. El Sr. Batle 
diu que es tracta d’un tram que pertany a carreteres, així i tot amb un 
pla d’ocupació que teniem en aquell moment varem començar a 
pintar nosaltres però ara no tenim personal, de totes maneres 
s’estudiarà. 
 
Per últim pregunta si es tornaran a col�locar les flors i el Sr. Batle contesta 
que si però que ja no ho faran els mateixos perquè ens ho feien 
gratuïtament i aquesta gent ara ho fan cobrant. 
 
El Sr. Batle, per final�litzar presenta a la resta de membres una proposta 
de conveni amb els regants per tal que sigui estudiada pels diferents 
grups i facin les propostes i modificacions que estimin convenients. 
 
No havent més temes a tractar, quan són les 10:30 hores el Batle aixeca 
la sessió, de la que s’estén la present Acta i de la que jo com a 
Secretaria en dono fe amb el vist i plau del Sr. Batle. 
 
Banyalbufar, 28 d’abril de 2014 
 
 
 
El Batle 
Mateu Ferrà Bestard 

 


